DREAMWORKS 体验梦工场 澳门金沙度假区

000



ar Sheraton Macao Hotel, Cotai Central 澳门喜来登金沙城中心酒店

Kids' Party 儿童派对

Kung Fu Panda Kids' Party

If you are looking for the place to host fun celebrations for your children, the Kung Fu Panda Academy or our poolside venues at Sheraton Macao Hotel are perfect!

来澳门喜来矍金沙城中心酒店,于功夫熊猫学堂或池畔给您的小朋友, 制造一个难忘及有趣的派对惊喜!









Kids' Parties at Sheraton (Option 1)* 」 (童派劝 6 6 (1)*

- 1 Snack pack of chips and candies 1份零食袋 (含薯片及糖果)
- 2 Salads and sandwiches
- 3 Hot dishes
- 2 Desserts
- 20 Beverages

- 2款沙律及三文治
- 3款热盘
- 2款甜品
- 20人份饮料

*A 2-hour party for a minimum of 20 persons. MOP 170+ per person. 最小20位-两小时: 每位澳门币170+

OR 可

Kids' Parties at Sheraton (Option 2)* 儿童派劝言語(2)*

- 2 Snack packs of chips and candies 2份零食袋 (含薯片及糖果)
- 2 Salads and sandwiches
- 4 Hot dishes
- 3 Desserts
- 20 Beverages

- 2款沙律及三文治
- 4款热盘
- 3款甜品
- 20人份饮料

*A 2-hour party for a minimum of 20 persons. MOP 190+ per person. 最小20位-两小时: 每位澳门币190+

We can also tailor your parties just the way you want them with the following additional items: (each item for 10 persons) 您亦可按个人喜好为派对添加以下食物:(每款可供10人享用)

- Snack pack
- Salad and sandwich
- Hot dish
- Dessert

零食袋 沙律及三文治 热盘 甜品

MOP 澳门币100+ MOP 澳门币100+ MOP 澳门币200+ MOP 澳门币100+

Kung Fu Panda **Kids' Party Terms & Conditions**

I. Birthday Party Information

- Venue booking and food order confirmations must be made at least
 For promotional purposes, photography or video shooting might 7 working days prior to the party date.
- MOP1,500 deposit is required upon confirmation. Deposit is Parents, guardians or supervising adults are responsible for their non-refundable and will be applied to the total bill after the event. Kids' Parties cater for a minimum of 20 quests for 2 hours.
- Party time and food serving time will be according to the schedule.
- All entertainment activities & games will be arranged by Sheraton Macao Hotel, Cotai Central.
- · All Party guests must abide by the rules and regulations of the venue and all Hotel policies.

II. Food & Beverage Arrangements

- All Food & Beverage prices are in MOP and subject to a 10% service Deposit refunds are not acceptable. The party can be rescheduled charge
- · All discounts are not applicable to food & beverage order.
- · For hygiene purposes, no food and beverage are allowed from outside. Take-away food is also not allowed.
- Sheraton Macao Hotel will not bear any responsibility for any food borne illnesses / allergies caused by food (i.e. cakes) brought in by guests from outside.

IV. Weather Conditions

may be postponed to another day within the same month or the next 3 days. following month to a day mutually agreed between the hotel and • Refunds and cancellations will not be accepted. the parent.

- be taken during the party.
- children at all times.
- . The Parent, Guardian or Supervising adult must read and sign the terms and conditions contained in the release of liability waiver. If the waiver is not signed, children will not be permitted to participate in any of the activities.

III. Cancellation Policy

7 working days prior to the original booked party date (subject to availability).

• When a typhoon signal 8 or thunderstorm is hoisted, the party • Please contact the party planner to reschedule the event within the

*Sheraton Macao Hotel, Cotai Central reserves the right to make any final decision on terms and conditions, the right to change or alter without any notice.

条款及细则

I. 生日派对须知

- •所有场地及餐饮订购必须于派对举行前7个工作天确定。 •需缴付订金澳门币1,500元,以确定预订派对,一经缴付恕不获退
- 还。「儿童派对」最少预约为二十位共两小时。
- •派对时间及食物提供时间将依预订时间内供应。
- 所有活动及游戏必须由澳门喜来登金沙城中心酒店安排。
- 参加派对的宾客须遵守場地的使用守则及所有酒店政策。

II. 餐饮安排

- •所有餐饮价格为澳门币并需附加10%服务费。
- 任何优惠不适用于餐饮预订。
- •基於卫生安全理由,宾客不得自携外来食物及饮品于派对场地内 食用
- 澳门喜来登金沙城中心酒店将不负责宾客外带食物/蛋糕之卫生安 全及其所引致之一切后果。

- •本公司可能会于派对中进行拍照及录影,有关内容可能用于日后推 广宣传。
- •父母或监护人任何时候都必须确保他们的小童的安全。
- •父母或监护人须了解对他们的小童安全的责任及签署免责声明,了解 并同意豁免澳门喜来登金沙城中心酒店对其小童的监管安全责任。 在未有签妥免责声明情况下,儿童将不可参与任何活动。

III. 取消政策

- •已预订之派对恕不接受退还订金。如欲更改派对日期,必须于原 定举办日期前7个工作天通知(视乎派对场地情况而定)。
- IV. 恶劣天气情况
- 如于派对当日悬挂黑色鼻雨警告讯号或八号风球或以上,受影响之派
 请尽早于三日内通知派对策划大使确定补办日期。 对可于一个月内补办(日子需由酒店及宾客共同协定)。
 - 恕不接受派对取消及退款。
- *澳门喜来登金沙城中心酒店保留对有关条款细则之变更、修订及撤销之权利,而不作任何事前通知。

Want to know more? 查询有关详情 Call 请致电 +853 8113 1200.